
 
ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ D’AVALUACIÓ ACADÈMICA DE 
L’EUOOT. 
 
 
Dia: 28 de juny de 2011 
Hora: 9:30-11 hores 
Lloc: Sala de reunions1 TR8 
 
 
Ordre del dia: 
 
1.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior.  
2.- Avaluació de professorat  
3.- Priorització convocatòria de professorat visitant del MOCV. 
4.- Temes sobrevinguts 
5.- Precs i preguntes. 
 
 
ASSISTENTS: 
 
Ester Guaus   Directora 
Joan Torrent   Secretari Acadèmic 
Rosa Borrás Garcia  Sotsdirector Cap d’Estudis 
Margarita Morillo  Representant Departament  d’Enginyeria Quimica 
Teresa Navarro  Representant del Departament de Matemàtica Aplicada III 
Núria Lupón   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Núria Vila   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Josep Pladellorens  Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Mireia Pacheco  Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Marta Fransoy  Representant de la Junta d’Escola 
Núria Tomàs   Representant de la Junta d’Escola 
 
 
S’excusen: 
 
Jesus Armengol  Sotsdirector de Política Acadèmica 
 
 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 

ACTA APROVADA 
 

Data: 14/07/2011 
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1. S’aprova l’acta de la sessió ordinària del dia 11-5-2011. 
 
2. La Directora informa que s’ha d’avaluar a la professora Meritxell Vilaseca 
Ricart i mostra el model d’informe. S’acorda avaluar com a Molt Favorable a la 
citada professora.   
 
3. La Directora presenta la proposta de professors en règim de mobilitat per al 
Màster proposats a l’Escola per diferents professors que imparteixen 
assignatures en el Màster. Després d’una discussió sobre el barem a aplicar, 
es proposa la priorització que es recull a l’Annex 1. Per altra banda, la CAA 
considera convenient conèixer les possibles dates en que aquets professors 
vinguin a impartir docència, per incloure-les en el calendari acadèmic. També 
valora favorablement el protocol d’acolliment per professors visitants. 
     
4. La Directora presenta com a tema sobrevingut el repartiment de beques 
docents. Informa que per al proper curs sols hi ha 10 beques de 5h/set/any. La 
Directora exposa els criteris de priorització que es podrien seguir: 1. Suport a la 
docència en laboratoris d’alta demanda de logística organitzativa, i 2. Posada 
en marxa de noves assignatures i grups d’assignatures. S’acorda enviar un 
comunicat a tots els professors que estiguin interessats en demanar beques 
docents que compleixin aquests requisits.   
 
5. La Núria Lupón prega que es faci difusió de les dates de presentació dels 
TFM, i també prega que la Direcció demani als tribunals que es compleixin els 
horaris. La Directora indica que la informació ha estat penjada a la web de 
l’Escola, però que es mirarà d’enviar també un missatge al professorat. 
 
 
S’aixeca la sessió a les 11h 15m. 
 
 
 
 
 
 
Joan Torrent Vist i plau:Ester Guaus 
Secretari Academic                                                                             Directora       
            
Terrassa, 28 de juny de 2011 
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